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Egenevalueringen emne-ansvarlig:  
Kurset var organisert med syv forelesinger og syv seminarer. Forelesningene fungerte etter 
vårt syn meget godt. Det var en aktiv og interessert gjeng. Seminarene var delvis fokusert på 
arbeid med kursoppgavene, men hovedfokus (fire seminar) var satt av til det vi kalte «møte 
med praksis», der eksterne innledere kom for å snakke om sin erfaring med medier og 
kommunikasjon i regjeringsapparatet (politisk ledelse, kommunikasjonsavdeling, 
fagavdeling, og journalister).  
 
Seminarene ble noe amputert innledningsvis ettersom det ble sykdom på to av de eksterne 
innlederne. Det ble derfor noe omorganisering og vi fokuserte noe mer på kursoppgaven 
enn planlagt Heldigvis fikk vi gjennomført seminarer med tre av de fire planlagte innlederne. 
Strengere koronarestriksjoner i løpet av kursperioden gjorde det også vanskeligere enn 
normalt å få gjennomført seminar og forelesninger på gode måter.  
 
Oppsummering av student-evaluering: 
17 studenter besvarte Nettskjemaer. Et stort flertall mente forelesningene fungerte svært 
godt. Engasjerende forelesere er et stikkord som går igjen i mange av de utdypende, åpne 
svarene. Også seminar-møtene med praktikerne mener mange fungerte svært godt. 
Interessante folk, er stikkord som går igjen her. Studentene er litt mindre positive til 
seminarene utenom møtene med praktikerne. Likevel mente at det var det fint å kunne 
diskutere oppgaven med medstudenter. Også pensum er studentene litt mer avmålte til. 14 
av 17 mener pensum fungerte nokså godt. Når det gjelder hjemmeoppgave som 
eksamensform er studentene ganske delt. Noen mener det er fint med åpne oppgaver, 
andre vil ha klarere føringer. 
 
Likevel, de fleste ga avslutningsvis utrykk for at de var veldig fornøyde, som de følgende 
kommentarer er eksempler på:   
 

• Spennende emne som gir et innblikk både i teori og hvordan arbeidslivet fungerer 
gjennom pensum og gjesteforelesere/gjester på seminarer 

 

• Selvfølgelig dumt at korona blusset opp og ting måtte endres på, men jeg syns virkelig 
opplegget ble gjennomført på beste mulige måte tatt situasjonen i betraktning. 
Foreleserne var også hele tiden åpne for kommentarer fra studentene om opplegget og 
endret på ting når det var nødvendig. 

 

• Må også gi både Rune og Kristoffer ros for å være god medmennesker! Hyggelig med ros 
for gode spørsmål etter første besøk - sånt motiverer. Snakke om eksamensnerver og at 



en C er en god karakter, at de ville vårt beste osv osv ...Selv om vi er på masternivå er det 
fortsatt veldig fint å høre det når man er en stresset student. 

 

• Synes det var utrolig spennende og hyggelig! Må også virkelig berømme dere for at dere 
fikk hvert fall meg til å føle at dere virkelig brydde dere om hvordan vi har det og tok dere 
tid til å legge det opp så bra som mulig! Tusen takk for det 

 

• Synes emnet var veldig interessant. Kult at to institutt går sammen om å skape et 
interessant fag i sjikte mellom media og politikk. Synes også det var interessant lagt opp 
med ordinære forelesninger, gjesteforelesninger, seminar og særlig de seminarene med 
relevane gjester - til tross for at det ble litt endringer underveis grunnet nye tiltak. 
Motiverende og engasjerte forelesere hjalp også veldig. Eneste er som tidligere nevnt at 
jeg synes det var litt lite informasjon om eksamen/semesteroppgave. Ellers har jeg ingen 
andre innvendinger enn at faget var midt i blinken for meg, og veldig spennende! 

 

• Bra emne! Jeg lærte mye. 
 

• Rune og Christopher er helt fantastiske!!! Tusen takk for et lærerikt og spennende fag! 
 

• Synes Rune og Kristoffer har vært helt eksemplariske forelesere. Takk for et interessant 
emne 

 

• Kristoffer og Rune har vært veldig gode på å engasjere oss i sitt felt. De gjorde det jeg 
trodde kom til å bli litt tørt til et veldig spennende og interessant emne! Synes de fra start 
klarte å forklare viktgheten av å forske på dette området godt. Veldig kult med et 
tverrfaglig emne, tror både mevit- og stv-studentene har lært mye av hverandre også. 

 
Forslag til forbedringer: 
Det er ikke behov for større endringer. Vi har likevel følgende punkter: 
 

• Vi vil revidere pensum med tanke på hva som fungerte godt og hva som fungerte mindre 
godt.  
 

• Mange studenter sendte epost for å få råd og tips til hjemmeoppgaven. For å sikre 
likebehandling bør dette trolig systematiseres bedre til neste gang kurset gjennomføres.  

 

• Opplegget vårt med «Møte med praksis» er sårbart hvis eksterne innledere blir syke. 
Våre undervisningstidspunkter ligger fast og «bolke»-organiseringen ikke gir mye rom for 
å skyve på ting. Det er derfor ikke så lett å få innledere inn på senere tidspunkter. Vi vil 
likevel fortsette med dette, da det er en sentral ide bak selve kurset. Men i den grad det 
er mulig vil vi planlegge for at avlysninger kan skje.  

 


